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¨Het wordt een feest voor 
heel Coevorden¨
Oranjefeest Coevorden op 
sportpark Klinkenvlier
 
De sponsorcommissie van CSVC organiseert 
op zaterdag 15 juni (20.00 uur) het Oranjefeest 
Coevorden. Plaats van handeling is een feesttent 
op sportpark Klinkenvlier. De line-up liegt er 
niet om met Ancora, Rene Karst, Henk Dissel, 
Harm Wolters, Spang, Raymon Hermans, Erik 
van Klinken, Belinda Kinnaer en Petra. De 
presentatie van de avond is in handen van de 
legendarische Willie Oosterhuis. ¨Het wordt een 
feest voor heel Coevorden¨, vertelt Marco Vos 
van de sponsorcommissie van CSVC. 

►Lees verder op pagina 17.

CTC Coevorden 
blijft strijden voor 
padelbanen
De strijd is nog steeds niet gestreden. CTC 
Coevorden wil padelbanen, maar de gemeente 
Coevorden zegt nee. Om die reden sleept de 
tennisclub in Coevorden de gemeente nu voor 
de rechter. Voornaamste reden van afwijzing 
door de gemeente is de overlast die de twee 
padelbanen op zouden leveren. 

►Lees verder op pagina 3.

Zaterdag 29 juni a.s.
Boekenmarkt in 
Coevorden  
Ieder jaar vindt in het centrum van Coevorden 
een boekenmarkt plaats. Steevast op de laatste 
zaterdag van juni en dus kan de liefhebber van 
allerlei soorten boeken zich op zaterdag 29 juni 
a.s. uitleven als er aan de Markt in de stad een 

groot aantal stands 
staat. Ieder jaar is 
het weer een groot 
succes en velen 
kijken er al ruim 
van tevoren naar 
uit.

De boekenmarkt 
wordt ook 
dit jaar door 
Stichting Centrum 
Management 
Coevorden 
georganiseerd. 

►Lees verder op 
pagina 9.

“We zijn een verbindende factor in de buurt”
Buurt- en speeltuinvereniging Ossehaar 
in Coevorden

Buurt- en speeltuinvereniging Ossehaar in Coevorden maakt zich langzaam 
maar zeker op voor het derde waterspektakel op 22 juni. Plaats van handeling is 
uiteraard het strand in de wijk. De vereniging is buitengewoon actief. ¨We zijn een 
verbindende factor in de wijk¨, zegt Lisette Kuiler.

Afwisselende activiteiten
¨Met een groep van acht mannen en 
vrouwen organiseren we frequent 
activiteiten in de buurt¨, vertelt Kuiler. 
¨Daarbij houden we rekening met de 
verschillende leeftijden en
organiseren we dus steeds afwisselende 
activiteiten voor jong en oud. Het 
waterspektakel organiseren we nu voor het 
derde jaar. De voorgaande jaren hebben we 
enorm veel geluk gehad met het weer. We 
hopen natuurlijk dat dit straks ook weer het 
geval is.¨ Kuiler merkt dat de activiteiten 
van de buurt- en speeltuinvereniging 
een verbindende rol spelen in Ossehaar. 
¨Omdat de kinderen zich zeer goed 
vermaken op en rond de luchtkussens 
tijdens het waterspektakel, zie je dat ouders 
ondertussen gezellig contact maken met de 
mede-wijkbewoners. Onder het genot van 

een broodje hamburger en drinken ontstaan 
altijd mooie gesprekken.¨

Ossenjacht en Zomerjaarfeest
¨We luisteren naar de mensen in de wijk. 
Mooi voorbeeld: de Ossenjacht die we 
vorig jaar hebben georganiseerd. Mensen 
van binnen en buiten de wijk verkleedden 
zich, waarna de kinderen op zoek moesten 
naar de ossen die in de wijk verstopt zaten 
. Vorig jaar namen ongeveer honderd 
kinderen deel en het idee van deze activiteit 
kwam van een jongen van dertien jaar uit de 
buurt¨, vertelt Lisette. ¨Het Zomerjaarfeest 
is traditioneel het hoogtepunt  van het 
jaar. Voor die activiteit moet altijd veel 
voorbereid worden. 

►Lees verder op pagina 31.

Gemeente Coevorden 
stelt extra geld 
beschikbaar voor 
startersleningen
De gemeente Coevorden stelt extra geld 
beschikbaar voor startersleningen. Het gaat 
om een bedrag van in totaal € 500.000. De 
gemeenteraad van Coevorden heeft hier 
dinsdagavond 21 mei mee ingestemd. 

►Lees verder op pagina 5.
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Gemeente Coevorden klaar voor Europese 
Verkiezingen

Op donderdag 6 juni zijn de Europese Verkiezingen en kan er op heel wat locaties 
worden gestemd. Ook in de gemeente Coevorden waar men bergen werk heeft 
verzet om het straks zo voor elkaar te hebben dat niets aan het toeval kan worden 
overgelaten.

Er komt heel wat bij kijken en dat heeft 
men ook nu weer geweten. Eigenlijk zijn de 
mensen van de gemeente al sinds november 
2023 bezig, iets dat ook wel logisch is. Donna 
Dijkstra-Waidijk (foto), projectleidster van de 
verkiezingen: “Normaal gesproken trekken we 
negen maanden uit voor alle voorbereidingen: 
van het aanleveren van bestanden en te 
zorgen dat iedereen een stempas krijgt tot 
het bestellen van stemhokjes.” Ze gaf aan dat 
alles goed is verlopen, maar het was nog niet 
zo eenvoudig om stembureauleden te regelen. 
Uiteindelijk kwam dit echter wel goed.

In totaal zijn er in de gemeente Coevorden 
24 stembureaus die al om 7.30 uur opengaan. 
Tevens zijn er twee mobiele stembureaus 
die langs acht verzorgingshuizen in de 
gemeente gaan zodat ook de minder vitale en 
mobiele mens kan stemmen. Dijkstra-Waidijk 
heeft het er maar wat druk mee, want als 
projectleidster moet ze echt veel regelen en 
onderhoudt ze heel veel contacten met tal 
van instanties. Ten opzichte van de vorige 
verkiezingen is niets veranderd en hoopt ze 
dat zoveel mogelijk mensen gaan stemmen en 
de opkomst hoger zal zijn dan is voorspeld. 
(StadsKrant Coevorden / Gerry Grave)

Wethouder Joop Slomp 
opende Schilderijen 
tentoonstelling in 
Coevorden over ‘Zeven 
Profetessen’
Op zondag 26 mei jl. werd de tentoonstelling 
‘Zeven Profetessen’ in het Synagoge-museum 
Coevorden geopend. Van elke profetes, Sarah, 
Mirjam, Debora, Hannah, Abigail, Hulda 
en Esther, worden twee schilderijen getoond 
die gemaakt zijn door schilderes Bettina van 
Steenis. Tijdens de opening heeft Bettina op een 
interactieve manier de profetessen aan het publiek 
voorgesteld. Joop Slomp, wethouder gemeente 
Coevorden, heeft de tentoonstelling geopend 
en Luit Kamphuis zorgde op zijn dwarsfluit 
voor de muzikale omlijsting. De schilderijen 
zijn te zien tot 26 oktober aanstaande tijdens 
de openingstijden van het Synagoge-museum: 
donderdag tot en met zaterdag van 13.00 tot 17.00 
uur.

Profetessen
Regelmatig komt het in het nieuws: mensen die in 
opstand komen tegen onrecht en misstanden. Het 
zijn mensen die de straat opgaan om te protesteren. 
Ook in de boeken van het Oude Testament kom je ze 
tegen. In de Bijbel heten ze ‘profeten’ of profetessen’. 
Profetessen zijn geen waarzeggers die de toekomst 
voorspellen, maar zij hebben door wat er fout zit in 
de samenleving en houden andere mensen een spiegel 
voor. In het Oude Testament hebben ze wel een 
speciale opdracht of bijzondere gave.

In de Bijbel staan verschillende profeten en 
profetessen. Bekende profeten in de Thora zijn Jesaja, 
Jeremia, Ezechiël en Daniel. Deze tentoonstelling richt 
zich op zeven vrouwelijke profetessen: Sara, Mirjam, 
Debora, Hannah, Abigail, Hulda en Esther, alhoewel 
er meer zijn.

Bettina van Steenis
Bettina van Steenis is huisarts, lid van de Liberale 
Joodse Gemeente (LHG) Twente, zij schildert vanaf 
haar jeugdjaren en zit al jaren in het leerproces van de 
Joodse traditie. Het bestuderen  van heilige teksten 
roepen beelden in haar op die zij verder uitwerkt 
in schilderijen. Zo is ook deze serie van de zeven 
profetessen tot stand gekomen na studie van de Joodse 
teksten over deze sterke en invloedrijke vrouwen en 
hun betekenis ook voor ons vandaag. Verder heeft 
zij een serie van Joodse letter-schilderijen gemaakt en 
is zij vertegenwoordigd met schilderijen in de Volks 
Galerie Enschede. 

CTC Coevorden blijft strijden voor 
padelbanen
De strijd is nog steeds niet gestreden. CTC Coevorden wil padelbanen, maar de 
gemeente Coevorden zegt nee. Om die reden sleept de tennisclub in Coevorden de 
gemeente nu voor de rechter. Voornaamste reden van afwijzing door de gemeente is 
de overlast die de twee padelbanen op zouden leveren. 

Enorme boost
Voorzitter Wim Berends liet al eerder in 
de StadsKrant Coevorden weten dat de 
realisatie van padelbanen belangrijk is 
voor de vereniging. ¨Padelbanen zorgen 
voor nieuwe aanwas van leden. Het kan de 
vereniging een enorme boost geven´, zo liet 
hij weten. Nadat de vergunning eind oktober 
vorig jaar in principe al werd afgewezen 
door de gemeente Coevorden, stapte CTC 
Coevorden naar de bezwarencommissie. 
¨En die heeft ons volledig gelijk gegeven¨, 
zegt Berends. De gemeente weigert echter 
iets met de uitspraak van die commissie te 
doen en is van mening dat padelbanen niet 
in woonwijken thuishoren. Dit zit met name 

in de geluidsoverlast die padel oplevert. Om 
die reden kunnen mensen te maken krijgen 
met gezondheidsklachten, slaapproblemen 
en leerproblemen. Ook de extra verlichting is 
volgens de gemeente niet gewenst.

Aanvullende maatregelen
Omdat ook omwonenden zelf fel tegen 
de komst van padelbanen zijn, zit CTC 
Coevorden in een lastig parket. ¨We slepen 
de gemeente Coevorden voor de rechter 
om zo alsnog padelbanen aan te kunnen 
leggen”. Padelbanen zijn belangrijk voor de 
vereniging, zeker nu een aantal leden al is 
overgestapt naar andere verenigingen omdat 
er in Coevorden geen padelbanen liggen. Een 

alternatief zou kunnen zijn om de padelbanen elders- 
verder weg van de bewoonde wereld- te realiseren. 
Daar ziet CTC Coevorden echter niets in. Zij willen de 
padelbanen op eigen terrein hebben. 

De vereniging wil overigens graag met direct 
omwonenden in gesprek over eventuele aanvullende 
maatregelen die genomen kunnen worden om overlast 
tegen te gaan. Met andere woorden: de strijd om 
padelbanen in Coevorden is - zeker als het aan CTC 
Coevorden ligt- nog lang niet gestreden. (StadsKrant 
Coevorden/Vincent Muskee)
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Gemeente Coevorden stelt extra geld 
beschikbaar voor startersleningen
De gemeente Coevorden stelt extra geld beschikbaar voor startersleningen. Het gaat 
om een bedrag van in totaal € 500.000. De gemeenteraad van Coevorden heeft hier 
dinsdagavond 21 mei mee ingestemd. 

De startersleningen zijn een succes. Vorig jaar 
september kwam voor het eerst € 300.000 
voor starters beschikbaar. De animo ervoor 
was groot. Het geld was daardoor snel op. De 
gemeenteraad gaf in september al aan open te 
staan voor uitbreiding van de regeling als die 
succesvol zou zijn. 

Voorwaarden
De starterslening is bedoeld voor mensen 
die in de gemeente Coevorden wonen 
of werken en voor het eerst een woning 
kopen. Kijk voor de exacte voorwaarden op 
www.coevorden.nl/starterslening. Starters 
kunnen maximaal € 30.000 lenen. De lening 
overbrugt het verschil tussen de koopsom 
van de woning en het maximale bedrag dat de 

starter bij de bank kan lenen. Starters krijgen 
hiermee meer kansen om een woning te 
kunnen kopen. 

Wethouder Stegen is blij met extra budget
Wethouder Steven Stegen is blij met de 
uitbreiding van het budget. “De woningmarkt 
is volop in beweging. Veel jongeren zijn 
op zoek naar een betaalbare woning. 
Tegelijkertijd is het lastiger om een hypotheek 
te krijgen. Deze lening kan starters net 
dat zetje geven om wel in de gemeente 
Coevorden te kunnen gaan wonen. Wij 
kunnen hiermee net het verschil maken.”

Kijk voor meer informatie op  
www.coevorden.nl/starterslening

Maaiwerkzaamheden langs N34, N381 en 
N391 in weekenden in juni
In de weekenden in juni laat de provincie Drenthe het gras maaien langs 
de provinciale stroomwegen. Tegelijkertijd worden (herstel- en reinigings)
werkzaamheden aan de viaducten, het asfalt en de bebording uitgevoerd. Om 
dit veilig te kunnen doen, wordt een deel van de N34, de N381 en de N391 in 
beide richtingen afgesloten. Doorgaand verkeer wordt met borden omgeleid via 
aansluitende provinciale wegen. Weggebruikers moeten rekening houden met een 
paar minuten extra reistijd.

Omleidingsroute voor uw bus
De bus volgt tijdens de afsluiting van de N34, 
N381 en N391 een omleidingsroute. Kijk op 
www.qbuzz.nl voor de actuele reisinformatie.

N34 dicht:
· tussen Emmen (N381/aansluiting met 
de Frieslandroute) en Gieten en tussen 
verkeerplein Gieten en De Punt (aansluiting 
met de A28): vrijdag 7 juni van 19.00 uur tot 
zaterdag 8 juni 6.00 uur
· tussen de provinciegrens met Overijssel en 
Coevorden-Noord: vrijdag 16 juni van 19.00 
uur tot zaterdag 17 juni 3.00 uur

N381 dicht:
· tussen de provinciegrens met Friesland en 
Beilen (A28): vrijdag 7 juni van 19.00 uur tot 
zaterdag 8 juni 3.00 uur
· tussen Beilen en Westerbork: vrijdag 21 juni 
van 19.00 uur tot zaterdag 22 juni 3.00 uur
· tussen Westerbork en de aansluiting met 
de N34: vrijdag 21 juni van 19.00 uur tot 
zaterdag 22 juni 6.00 uur

N391 dicht:
· tussen Ter Apel en de aansluiting 
Emmerschans: vrijdag 28 juni van 19.00 uur 
tot zaterdag 29 juni 6.00 uur

Vrouwen die van fietsen houden zijn 
welkom bij WTC’78 in Coevorden
Lekker met elkaar fietsen op een 
doordeweekse avond of op zondag? 
Dat kan in Coevorden bij WTC’78, de 
toerfietsclub waar men in groepsverband 
clubtochten rijdt, maar ook deelneemt 
aan toertochten in de regio, andere delen 
van ons land en Duitsland. Hoewel het 
grootste gedeelte van de leden man is, 
zijn er ook vijftien vrouwen waarvan een 
groot deel regelmatig meedoet. Fietsen is 
ook bij vrouwen populair, maar onder het 
mom hoe meer er lid zijn en meefietsen 
hoe beter hoopt men dat meer en meer 
vrouwelijke fietsers lid worden.

Een van die leden is Sylvia Tent (foto) uit 
Coevorden de regelmatig meedoet en er 
enorm van geniet. “Ik ben sinds 2017 lid en 
fiets als ik kan wekelijks mee. Wij noemen dat 
dat Ladiesride die op woensdagavond is. Acht 
andere vrouwen doen ook vaak mee en dus 
is dat wel erg leuk. Je kletst gezellig een eind 
weg met de vrouwen en tegelijkertijd zijn we 
heerlijk aan het sporten. Ik probeer eigenlijk 
elke Ladiesride erbij te zijn. Daarnaast fiets 
ik vrijdagochtend zelf vaak een rondje van 
rond de vijftig kilometer en ik probeer in het 
weekend ook nog een keer te fietsen.”

Nieuwe vrouwelijke leden zijn welkom en een 
keer ‘zo meedoen’ kan altijd. Er wordt ook 
rekening gehouden met nieuwe leden door 
zich aan te passen zodat het voor iedereen 
leuk blijft. “We zouden het heel leuk vinden 

als er nog weer een paar nieuwe dames willen 
aanhaken bij de Ladiesride. Fiets eens gezellig 
met ons mee en hopelijk tot snel.” (StadsKrant 
/ Gerry Grave)

Weeshuisweide in Coevorden officieel 
geopend

Op woensdag 22 mei jl. was het heerlijk druk op de Weeshuisweide en bij de 
Bentheimerpoort in Coevorden. Daar was een reden voor, want het park achter het 
gemeentehuis werd officieel geopend en dus kwamen er heel wat mensen op af: 
geïnteresseerden, maar ook mensen van de gemeente. Landschapsarchitect Nico 
Wissing was ook aanwezig en overhandigde de Hesseler wethouder Eric Holties van 
de gemeente Coevorden het zogenaamde NL Greenlabel als bewijs dat het park aan 
een natuur inclusieve leefomgeving bijdraagt.

Rene Nanninga van de gemeente Coevorden 
sprak van een zeer mooie bijeenkomst waar is 
laten zien hoe mooi het geheel is geworden. 
“Het park was klaar en dus was het een 
goed moment het te openen. Niet alleen 
de Weeshuisweide, maar ook de restanten 
van de Bentheimerpoort werden onthuld 
waarbij men ook gevonden archeologische 
voorwerpen toonde.

De opening was voor iedereen die betrokken 
is geweest bij de totstandkoming van 
beide projecten: Inwoners, bestuurders, 

ondernemers en aannemers zagen toe hoe 
alles perfect verliep en hadden lovende 
woorden over hoe alles eruit is komen te 
zien. Dat vond Nanninga ook die aangaf dat 
het echt de moeite waard is er eens te gaan 
kijken, want een unieke locatie dat erg mooi 
is en zó dicht bij het stadscentrum. Het laat 
tevens de rijkdom van de stad zien en dat in 
combinatie met een stuk natuurschoon zorgt 
ervoor dat er ook nog eens sprake is van een 
erg mooie mix. (StadsKrant Coevorden / Gerry 
Grave)

Jan Tempels stopt en Bea Meppelink 
komt als raadslid in de gemeente 
Coevorden

Jan Tempels uit Dalerveen stopt vanwege gezondheidsredenen na vier jaar raadslid 
voor BBC2014 in de gemeente Coevorden te zijn geweest. Een opvolgster is in de 
persoon van Bea Meppelink uit Dalen al gevonden.  Zij is de eerstvolgende op de lijst 
die bij het tussentijds aftreden van een raadslid zou worden gevraagd.

Tempels kijkt op een prima periode waarin hij 
veel heeft geleerd terug. “De toewijding van 
de raadsleden en medewerkers is groot en ik 
denk zeer zeker dat Bea een goede opvolgster 
is, want ze is zeer ambitieus en gemotiveerd. 
Ze komt ook nog eens uit de gemeente 
Coevorden waar ze is geboren en getogen”.

Meppelink was wethouder in de gemeente 
Coevorden en vond het een eer om dit ambt 
te mogen uitoefenen. Op haar periode als 
wethouder kijkt ze met erg veel genoegen 
terug. “Vanuit mijn sterke behoefte om een 
maatschappelijk verantwoorde bijdrage te 
kunnen leveren aan de gemeente Coevorden 
heb ik mij een aantal jaren geleden 
aangesloten bij BBC2014. De verkiezingen 

in 2022 waren overweldigend, zowel 
voor de partij als mij persoonlijk. Ik werd 
voorgedragen als wethouder en daar ben ik de 
partij nog steeds erg dankbaar voor. Vanwege 
privéredenen koos ik ervoor om tussentijds 
af te treden en dat was best (even) moeilijk, 
maar wél de beste beslissing op dat moment.

Inmiddels is ze klaar voor het uitvoeren van 
haar nieuwe functie. “Als trotse inwoner 
van de gemeente Coevorden en vanuit 
mijn passie kan en mag ik weer bijdragen 
aan het behartigen van de belangen van de 
inwoners”.

Jan Tempels en Bea Meppelink staan beiden 
op de foto. (StadsKrant Coevorden / Gerry Grave)
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Lees de agenda via www.provincie.drenthe.nl
Provincie presenteert nieuwe Agenda 
Recreatie & Toerisme voor 2024-2028
De recreatie- en toerismesector is voor Drenthe van grote waarde. Niet alleen voor 
onze economie, maar ook voor het welzijn van onze inwoners en bezoekers. De 
provincie Drenthe wil dat alle inwoners en bezoekers kunnen profiteren van de 
positieve bijdrage van recreatie en toerisme. Gedeputeerde Staten presenteerden 
vandaag de nieuwe Agenda Recreatie & Toerisme voor 2024-2028.

Gedeputeerde Willemien Meeuwissen: 
“Vanwege het belang van de sector en omdat 
wordt verwacht dat recreatie en toerisme in 
de komende jaren nog flink blijft groeien, 
hebben we de afgelopen periode gewerkt aan 
een toekomstgerichte Agenda Recreatie en 
Toerisme. Hiermee kunnen we het Drentse 
aanbod nog beter benutten en uitbouwen. Ik 
kijk ernaar uit om samen met ondernemers en 
andere partners verder aan de slag te gaan!”

Recreatie- en toerismesector draagt bij aan 
brede welvaart van onze inwoners
De recreatie- en toerismesector levert een 
flinke bijdrage aan de Drentse economie en 
aan de werkgelegenheid. De totale jaarlijkse 
economische waarde van recreatie en 
toerisme in Drenthe is €2,3 miljard en 1 op 
de 14 Drenten is werkzaam in de toeristisch-
recreatieve sector. Recreëren en bewegen 
in een groene omgeving is belangrijk voor 
ieders (mentale) gezondheid en welzijn. Het 
zorgt namelijk voor ontspanning en het 
stimuleert sociale contacten en ontmoetingen. 
De bezoekers aan onze dorpen en steden 
dragen met hun bestedingen bij aan het 
voorzieningenniveau. Uit inwonersonderzoek 
(Drents Panel) bleek dat Drenten toerisme 
waardevol vinden voor Drenthe, waarbij met 
name de bijdrage aan de lokale economie en 
aan de levendigheid wordt genoemd.

Ambities voor Recreatie & Toerisme
De provincie heeft een belangrijke taak om 
voldoende mogelijkheden en ruimte voor 
recreatie te behouden en ontwikkelen. Het 
is ons streven dat alle inwoners, bedrijven 
en bezoekers profiteren van recreatie en 
toerisme. De afgelopen maanden hebben we 
in samenwerking met velen gewerkt aan de 
Agenda Recreatie en Toerisme. Onze ambitie 
is: (1) Iedere Drent profiteert van recreatie 

en toerisme,  (2) Recreatie en toerisme is 
een vitale en toekomstbestendige sector in 
de Drentse economie, (3) Drenthe heeft een 
vitaal toeristisch-recreatief ecosysteem, (4) 
Recreatie en toerisme biedt unieke ervaringen 
die de eigenheid van Drenthe benadrukken 
en (5) Drentse ondernemers in de recreatie- 
en toerismesector zijn maatschappelijk 
gedreven en werken aan duurzaamheid, 
inclusie en natuur-inclusief ondernemerschap.

In de Agenda zijn verschillende opgaven 
en acties geformuleerd die bijdragen aan 
het realiseren van onze ambitie. Er wordt 
ingezet op het stimuleren van vitale en 
toekomstbestendige verblijfsrecreatie 
door middel van een passend vervolg op 
het programma Vitale Vakantieparken 
Drenthe. Daarnaast is het behouden en 
versterken van de recreatieve infrastructuur 
van belang, bijvoorbeeld door middel 
van subsidieregelingen voor recreatieve 
fietspaden en thematische wandelroutes. 
De provincie wil het toeristisch-recreatief 
aanbod versterken en uitbreiden en de 
economische en maatschappelijke impact van 
evenementen vergroten. In dit kader worden 
de recreatieve mogelijkheden van de VAM-
berg verder verkend. Ook maatschappelijk-, 
duurzaam-, natuur-inclusief en inclusief 
ondernemerschap wordt gestimuleerd, 
bijvoorbeeld door middel van het opstellen 
van een duurzaamheidsprogramma en 
een subsidieregeling om toegankelijkheid 
van recreatief-toeristische bedrijven te 
bevorderen.

Gedeputeerde Staten bieden de Agenda 
Recreatie & Toerisme ter vaststelling aan 
Provinciale Staten aan. Behandeling en 
vaststelling is beoogd voor juli van dit jaar.

Provincie Drenthe komt met nieuwe 
isolatiesubsidieregeling
Vanaf september kunnen inwoners van Drenthe en gemeente Hardenberg een nieuwe 
subsidie inzetten als ze hun huis gaan isoleren. De subsidie is voor woningeigenaren 
met een gezamenlijk verzamelinkomen tot 52.671 euro. Gedeputeerde Staten besloten 
vandaag positief over de nieuwe isolatiesubsidieregeling die straks in totaal 4 miljoen 
euro bevat.

Woningeigenaren kunnen tot 2500 euro 
subsidie ontvangen voor isolatiemaatregelen 
zoals: spouwmuur-, gevel-, vloer- of 
dakisolatie, HR++glas en isolerende 
buitendeuren. Deze regeling is te combineren 
met andere bestaande regelingen in 
Drenthe, waardoor we gezamenlijk nog 
meer mensen kunnen helpen. “Isoleren 
verlaagt de energierekening en verhoogt het 
wooncomfort, maar grote maatregelen zoals 
glasisolatie en spouwmuurisolatie zijn niet 
voor iedereen betaalbaar. Daarom vinden we 
het van belang om inwoners een duwtje in 
de rug te geven,” licht gedeputeerde Henk 
Jumelet toe.

Gecertificeerd bedrijf
Bij isolatiewerkzaamheden is het nodig om te 
onderzoeken of er bijvoorbeeld vleermuizen 
in de spouw zitten. Aanvragers dienen 
hiervoor een gecertificeerd bedrijf in te 
schakelen om natuurvriendelijk te isoleren. 
Meer informatie hierover staat op de website 
https://www.natuurvriendelijkisoleren.nl

Voorwaarden isolatiesubsidie
Andere voorwaarden van de subsidie zijn 
dat het gezamenlijk verzamelinkomen van 
de aanvrager(s) lager is dan 52.671 euro en 
bij de aanvraag moet een getekende offerte 
aangeleverd worden. De isolatiesubsidie kan 
vanaf september worden aangevraagd.

Renso Warta (91) uit Dalen zet al jaren de 
Bremtocht in Dalen en omgeving uit

Dit jaar hoopt hij 92 te worden, Renso Warta (foto) uit Dalen, maar hij is nog 
altijd bloedfanatiek en dat op velerlei gebied. De geboren en getogen Nieuw-
Amsterdammer is groot liefhebber van fietsen, deed vroeger aan wielrennen, fietst 
nog elke dag een paar kilometer en zet al ongeveer 25 jaar de route van de Bremtocht 
vanuit Dalen uit: een gezellige gezinsfietspuzzeltocht waaraan altijd veel mensen 
meedoen.

De ongeveer een kwart eeuw dat hij het doet 
staat voor hem in het teken van genieten. Elk 
jaar weer is dat zo en ook tijdens de komende 
editie op zondag 9 juni zal het niet anders 
zijn. Omdat hij zo veel fietst, kent hij zo’n 
beetje elk weggetje in de buurt en is het ieder 
jaar weer een verrassing waar de route langs 
zal gaan. “Ja, dat is ieder jaar weer anders. Ik 
weet nu al waar we volgend jaar langsgaan en 
zelfs al over twee jaar”, lacht de zeer vitale 
Dalenaar die alleen veel ideeën opdoet, maar 
ook zijn twee zonen hebben bruikbare tips als 
ze mee zijn op ‘ontdekkingsroute’. En altijd 

weer is het gezellig met een kop koffie met 
iets lekkers onderweg.

Tijdens de Bremtocht zal dat ook zo zijn. 
Inschrijven kan vanaf 13.00 bij Brasserie 
‘Cornelis’ in Dalen en tot 13.30 uur kan voor 
een bedrag van € 7,- per gezin of € 3,- per 
persoon worden gestart. Onderweg is er 
tijd voor iets lekkers en wordt een puzzel 
uitgereikt die men moet oplossen. Na afloop 
volgt onder het genot van een heerlijk 
drankje bij de brasserie de uitslag. (StadsKrant 
Coevorden / Gerry Grave)

123inkt Meidentoernooi bij Germanicus
De tweede editie van het 123inkt meidentoernooi wordt op zaterdag 15 juni a.s. 
gehouden op de velden van Germanicus.  Het toernooi  begint om 10.00 uur op De 
Pampert.

De organiserende commissie van zes 
vrijwilligers heeft de deelnemende teams 
verdeeld in drie categorieën: onder 13 jaar, 
onder 15 jaar en onder 17 jaar (telkens tot 
en met de eerste klasse). De wedstrijden op 

15 juni worden op een heel veld gespeeld. 
Van FC Coevorden doen twee teams mee 
namelijk MO17 en MO13. Overige clubs 
die te bewonderen zijn o.a. Bargeres, sc 
Genemuiden, Nieuw-Buinen en ACV.

Bikkeltocht vanuit Coevorden op 
Vaderdag 16 juni

Een fietstoertocht voor ‘echte bikkels’, zo zou het ooit moeten worden toen de 
Coevorder toerfietsclub WTC’78 haar eigen, zelf te organiseren toertocht, de 
Bikkeltocht in het leven riep. Het is al enkele jaren geleden dat de eerste versie van de 
ruim tweehonderd kilometer lange tocht voor het eerst werd verreden. Inmiddels is de 
tocht vanaf de Markt in Coevorden al talloze keren gereden en staat op zondag 16 juni 
a.s. weer een op het programma.

Fietsen op Vaderdag dus. Bij WTC’78 
dachten ze ‘waarom niet’? Al om 7.00 uur 
kan eraan worden begonnen en dus zou een 
snelle ‘fietsvader’ zo rond thee- of koffietijd 
weer thuis kunnen zijn. De tocht is alleen 
voor leden van de vereniging en heeft dit 
jaar een heuse sponsor: Egger Textiles B.V. 
waar men heel blij mee is. Jeroen Hulsink 
(foto) is lid van de vereniging en doet ook 
mee. Voor hem zijn dit soort tochten dan wel 
geen appeltje eitje, maar hij heeft dergelijke 
afstanden wél in de benen. Zo reed hij in 

het laatste weekend van mei nog een grote 
toertocht in Zuid-Limburg.

Hulsink heeft er zin in. “Meestal doen er 
tussen de tien en twintig leden mee en tot nu 
toe hebben veertien mensen zich aangemeld. 
Er is ook een chauffeur aanwezig die in 
een busje rijdt en voor water, sportdrank, 
bananen, iets lekkers en koffie zorgt. Ook 
heeft hij gereedschap, een fietspomp en extra 
kleding voor als het slecht weer is bij zich.” 
(StadsKrant Coevorden / Gerry Grave)
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Ruben van der Weide en Justin Jacobs 
trotse eigenaren van ’t Oelnbret in Dalen

Wie voor een hapje of drankje naar het mooie restaurant ’t Oelnbret in Dalen gaat of 
er op het terras een drankje komt drinken, zal ze vast wel eens hebben gezien: Ruben 
van der Weide (rechts op de foto) uit Emmen en Justin Jacobs (links op de foto) uit 
Coevorden. Beiden zijn sinds 1 oktober 2023 eigenaren van het etablissement in hartje 
Dalen daar waar men van de heerlijkste gerechten kan genieten.

Voor beiden was het een geweldige kans 
toen ze het restaurant konden overnemen. 
Het jaar voor de overname hadden ze het er 
al over en op een gegeven moment besloten 
ze er met de toenmalige eigenaren over te 
praten. Dat kon ook gemakkelijk, want ze 
waren er al enige tijd werkzaam. Het ging 
eigenlijk heel snel en dus konden ze gauw aan 
de slag als eigenaren. Heel anders dan er als 
medewerkers aan het werk te zijn, maar zeker 
niet minder leuk. “We genieten elke dag weer 
van ons werk en worden er erg blij van dat 
gasten tevreden naar huis gaan en dat ze een 
fijne dag/avond hebben gehad.”

Veel veranderen doen ze niet, want het 
concept vonden ze goed en dus borduren ze 
in grote lijnen voort op hoe het was.

 “Uiteraard zullen er kleine veranderingen 
zijn, maar die zijn er altijd. Het menu en 
de inrichting is veelal gelijk gebleven. Wél 
hebben we de loungeruimte aangepakt en 
hebben er nu een hippe en trendy bar van 
gemaakt waar je terecht kunt om lekker te 
borrelen, maar ook zeker een klein hapje kunt 
eten. We zien u graag.” (StadsKrant Coevorden/ 
Gerry Grave)

Zaterdag 29 juni aanstaande
Boekenmarkt in Coevorden  

Ieder jaar vindt in het centrum van Coevorden een boekenmarkt plaats. Steevast op 
de laatste zaterdag van juni en dus kan de liefhebber van allerlei soorten boeken zich 
op zaterdag 29 juni a.s. uitleven als er aan de Markt in de stad een groot aantal stands 
staat. Ieder jaar is het weer een groot succes en velen kijken er al ruim van tevoren 
naar uit.

De boekenmarkt wordt ook dit jaar door 
Stichting Centrum Management Coevorden 
georganiseerd. Harm-Jan Veenstra (foto), 
eigenaar van The Readshop in Coevorden, 
is al ruim tien jaar als organisator aan het 
evenement verbonden nadat Martin Kardol 
dat jarenlang deed. Veenstra geniet er altijd 
weer van dat het evenement plaatsvindt en 
is blij deel van de organisatie uit te maken. 
“Er staan altijd veel kramen. Dit jaar ook 
weer tientallen met van alles: oude en 
nieuwe boeken, maar ook strips, vinyl en 
boekengadgets. Hopelijk wordt het een 
prachtige dag waarop mensen voor een zacht 
prijsje mooie boeken kunnen kopen.  

Heerlijk voor op vakantie of om de 
verzameling compleet te maken, want van 
boeken krijg je nooit genoeg.”

Naast boeken is er ook ruimte voor 
muzikanten, want op twee plaatsen in het 
stadscentrum treden bands op, namelijk ter 
hoogte van Bakker Bart in de Friesestraat en 
een bij Pluk de Dag in de Bentheimerstraat. 
Aan de Markt is een podium waar rappers 
en woordkunstenaars elkaar afwisselen om 
het publiek met taal te vermaken en dat in de 
meest brede zin van het woord. (StadsKrant 
Coevorden / Gerry Grave)

Vrijdag 28 juni aanstaande
Veulenkeuring ‘De Prinses van Zweeloo’

Op vrijdag 28 juni a.s. vindt middenin Zweeloo een heuse veulenkeuring die door 
KWPN (Koninklijk Warmbloed Paardenstamboek Nederland) Drenthe wordt 
georganiseerd plaats. Joop Timmer (foto), inwoner van Zweeloo en lid van het 
regiobestuur van KWPN Drenthe is blij dat het in zijn dorp wordt georganiseerd, 
maar dat was aanvankelijk niet de bedoeling. De Olympische Spelen zorgden er 
namelijk voor dat de keuring niet tijdens de Zuidenveldtentoonstelling in Coevorden 
kan plaatsvinden en dus week men uit naar elders en kwam men in Zweeloo terecht.

Tijdens de keuring van de jonge paarden 
worden drie categorieën gekeurd, 
namelijk springgefokt, dressuurgefokt en 
tuigpaardgefokt. Voor de winnaar staat er 
heel wat op het spel. Timmer legde uit: “De 
twee eerste groepen kunnen na deze keuring 
worden doorverwezen naar de provinciale 
en later zelfs landelijke eindstrijd.” Maar er is 
nog meer in het ‘echte paardendorp Zweeloo’ 
te winnen: de titel ‘De Prinses van Zweeloo’ 
die voor het mooiste merrieveulen dat die dag 
verschijnt zal zijn.

De keuringen beginnen om ongeveer 15.00 
uur en duren tot ongeveer 20.30 uur, maar 

volgens Timmer is dat afhankelijk van het 
aantal opgaves. Hij gaat er echter vanuit dat 
er ongeveer honderd veulens aanwezig zullen 
zijn. 

De keuring zal plaatsvinden in het hartje van 
Zweeloo in de Hof van Been waar eerder 
Evenementen als Het Mastersspringen 
Zweeloo en ‘De 3’ plaats hadden. Op het 
hippisch terras direct aan de keuringsring 
is het goed toeven die vrijdagmiddag. Aan 
innerlijke mens én dier wordt gedacht. 
Inzenders krijgen een zak merriebrok mee 
naar huis en de entree is gratis. (StadsKrant 
Coevorden / Gerry Grave)

Folk veur Volk Festival in Aalden ook dit 
jaar weer een topevenement
Dertig jaar geleden 
bedachten ze 
in Aalden iets 
moois, namelijk 
het oprichten van 
een heus festival 
in eigen dorp en 
dat met heel veel 
muziek. Henk 
Pauw en Egbert 
Schepers kwamen 
op het idee net als 
in een aantal andere 
plaatsen in Drenthe 
een soort Countryfestival te organiseren. Al drie decennia verheugt menigeen zich er 
weer op. Dit jaar ook weer als het Folk Veur Folk Festival op zaterdag 22 juni a.s. in 
De Hof van Schepers aan de Oud-Aalden 21 in Aalden plaatsvindt.

Bart Koekoek is een van de mensen van 
de organisatie (foto) en kan het succes van 
het festival wel verklaren: “We zitten nu 
in het dertigste jaar en daar zijn we enorm 
trots op, vooral ook omdat we ondanks 
de laagdrempeligheid en het sponsor- en 
vrijwel subsidieloos zijn een festival kunnen 
organiseren. Onze grootste uitdaging is om 
kleinschalig te blijven; bij duizend man gaat 
het hek dicht.” Koekoek maakt deel uit van 
een strakke organisatie die gedurende een 
kalenderjaar volop bezig is het festival zo 
te organiseren zodat het voor iedereen een 
topdag zal worden. “Klaas en Egbert zijn nog 

over van de oorspronkelijke club en na een 
aantal bestuurswisselingen vormen zij samen 
met Bianca Kocks, Monique Bruinsma, 
Karin Bos, Joop Timmer en Bart Koekoek 
al een poos het bestuur. Dit uiteraard samen 
met de onmisbare hulp van zo’n dertig vaste 
vrijwilligers.”

Ook dit jaar komt vanaf 16.00 uur weer een 
groot aantal bands optreden. Een overzicht: 
Sons of Sirius, Shamrock 2.0, Them Dirty 
Dimes, Marlon Pichel en The Logues. 
Kaarten kosten € 25,-. (StadsKrant Coevorden / 
Gerry Grave)
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Spektakelstuk tussen FC Coevorden onder 19
en Raptim onder 19 (3-4)
“Ik zei al in de rust, dan moet dat zangertje maar bij ons 
komen optreden”

Soms kan voetbal heel mooi zijn en soms liggen vreugde en verdriet 
heel dicht bij elkaar. Dat bleek afgelopen zaterdag op sportpark 
De Pampert maar weer eens. Thuisclub FC Coevorden JO19-1 
had kampioen kunnen worden, maar daar stak Raptim JO19-1 een 
stokje voor: 3-4. Daarmee sloot Raptim het seizoen als vierde af. FC 
Coevorden kan alsnog de titel pakken. Dan moet ´alleen nog even´ 
gewonnen worden van FC Meppel/Alcides JO19-2. En dat moet 
kunnen, want die club staat stijf onderaan in de eerste klasse.

Trainer op vakantie
Vooraf: FC Coevorden moest 
winnen om zeker van de titel te 
zijn en voor Raptim stond er niets 
meer op het spel. Behalve dan eer. 
Rivaliteit. De thuisclub moest het 
doen zonder vaste trainer Tjibbe 
Bruinsma, die van zon en zee in 
Kroatië genoot. Het duel leefde. 
Dat bleek al tijdens de opkomst, 
toen de 22 talenten zagen dat er 
300 mensen op de wedstrijd af 
waren gekomen en er op vuurwerk 
bepaald niet bezuinigd was. Of het 
de zenuwen waren of iets anders, 
feit was dat de bezoekers het best 
aan de wedstrijd begonnen. Al na 
35 tellen namelijk opende Raptim 
de score door een treffer van Thijn 
Jansink: 0-1. De thuisclub was 
echter amper uit het veld geslagen 
en nam het initiatief. ¨In die fase 
speelden we ook gewoon goed. We 
kregen genoeg kansen maar waren 
niet effectief¨, zag trainer Nick 
Renting van FC Coevorden. De 
bezoekers bleken vlijmscherp, want 
door Hugo Hemmes werd het zelfs 
0-2.

Hoofdrol voor scheidsrechter 
Jongbloed
Vervolgens eiste scheidsrechter 
Marco Jongbloed de aandacht voor 
zichzelf op. Hij gaf de thuisclub 
twee keer een strafschop. En die 
waren aan Julius ten Doornkaat 
beide wel besteed: 2-2. ¨Tsja, wij 
vonden het geen penalty´s, hij wel. 
Het is niet anders. Dat houd je 
toch. Ik vond dat Marco verder een 
prima wedstrijd floot¨, analyseerde 
winnend trainer Erwin Meijringh. 
Net toen iedereen dacht dat er met 
een gelijke stand gerust zou gaan 
worden, sloeg Raptim opnieuw 
keihard toe. Het doelpunt kwam 

op naam van een speler van FC 
Coevorden die zijn eigen doelman 
ongelukkig passeerde: 2-3.

Venijn in de staart
Na de rust was er voor de 300 
toeschouwers minder te genieten. 
De strijd bleef, van goed voetbal 
was veel minder sprake. FC 
Coevorden kwam - over veerkracht 
gesproken- weer op gelijke hoogte. 
En opnieuw moest daar een 
strafschop aan te pas komen. Nu 
haalde Stijn Kramer de trekker 
over: 3-3. Het venijn zat echter in 
de staart. Diep in de blessuretijd 
namelijk, kopte Kasper Stroeve de 
gasten alsnog naar de 4-3 zege. Wat 
restte: juichende spelers van Raptim 
en teleurgestelde spelers van de 
thuisclub die verslagen op het gras 
lagen.

Rivaliteit
Winnend trainer Erwin Meiringh 
kon zijn geluk niet op. ¨De jongens 
kennen elkaar allemaal. Er is sprake 
van een zekere rivaliteit. Vooraf heb 
ik gezegd dat we rustig moesten 
blijven en dat we vooral moesten 
genieten van deze wedstrijd.  In de 
rust heb ik gezegd dat ze het hoofd 
koel moesten houden. En dat het al 
geboekte zangertje na de wedstrijd 
wel met ons mee kon om bij ons 
op te treden. Maar zonder gekheid: 
ik ben blij dat het een fair duel was. 
Dat er verder niets gebeurd is. En 
heel eerlijk: we hadden na de 1-0 
voorsprong ook gewoon met 3-1 
achter kunnen komen. Zo eerlijk 
moeten we gewoon zijn.¨

In de tuin van Rob
Meiringh, Wouter van Drunem en 
Rob Zandkamp - het trojka van 
Raptim JO9-1 - kijken terug op 

een moeizaam seizoen. ¨Al gaat het 
natuurlijk om de ontwikkeling van 
de individuele spelers. We hadden 
dit seizoen een mix van heel jonge 
en wat oudere spelers. Het was 
ook voor ons als begeleiding soms 
best hard werken om elke week een 
team op de been te krijgen. Dat is 
ons gelukt. En natuurlijk is het heel 
erg mooi dat we dan deze wedstrijd 
winnen. We hebben het samen 
gevierd in de tuin van Rob. Dat 
was echt heel gezellig. Matchwinner 
Kasper Stroeve heeft ´s avonds wel 
twintig keer voorgedaan hoe hij 
de winnende treffer binnen kopte, 
haha.¨

Best goed gespeeld
De druiven bij FC Coevorden 
waren uiteraard zuur. ¨Heel 
jammer natuurlijk¨, zei trainer Nick 
Renting. ¨Dit was voor de jongens 
een hele grote wedstrijd met veel 
spanning. Ik moet zeggen dat we 
in de eerste helft best goed hebben 
gespeeld. We hebben voldoende 
kansen gecreëerd, alleen wilden 
de ballen er niet in. Volgens mij 
raakten we ook nog een keer de 
lat. Natuurlijk hebben we de titel 
nog steeds in eigen hand en op 
papier moet Meppel/Alcides een te 
nemen horde zijn. Aan de andere 
kant: hun JO19-1 is vrij. Het is dus 
maar even de vraag met wat voor 
ploeg ze op het veld komen¨, zegt 
Renting, die volgend seizoen trainer 
wordt van FC Coevorden JO19-1. 
¨Ik heb twee kansen van de club 
gekregen die ik simpelweg niet kon 
laten liggen. Want behalve dat ik 
volgend seizoen trainer wordt van 
JO19-1, word ik ook assistent-
trainer van hoofdtrainer Erwin van 
Oosten bij het eerste. Ik ben nu 27 
jaar en focus me volledig op mijn 
trainerscarrière. Onlangs hadden 
we een bijeenkomst met de nieuwe 
staf voor het eerste elftal gehad. Het 
liefst was ik daarna meteen het veld 
opgegaan. Maar dat is voor volgend 
seizoen. We zullen eerst proberen 
om alsnog de titel binnen te halen.¨

FC Coevorden JO19-1 - Raptim 
JO19-1 3-4 (2-3)
Thijn Jansink 0-1, Hugo Hemmes 
0-2, Julius ten Doornkaat 1-2 
(strafschop), Julius ten Doornkaat 
2-2 (strafschop), eigen doelpunt FC 
Coevorden 2-3, Stijn Kramer 3-3, 
Kasper Stroeve 3-4. Scheidsrechter: 
Marco Jongbloed. Toeschouwers: 
300. (StadsKrant Coevorden/Vincent 
Muskee)

Foto’s: Harrie Meiringh

Persbericht voor StadsKrant Coevorden?
Mail het naar har@regiomagazine.nl

FC Coevorden JO17-1 pakt de titel

FC Coevorden JO17-1 is kampioen geworden van de eerste klasse. 
Van de elf wedstrijden werd er tien keer gewonnen en slechts een 
keer gelijkgespeeld. ¨Alleen tegen de nummer twee, VV Hoogeveen, 
hebben we punten laten liggen. Tegen de overige concurrenten 
hebben we steeds (nipt) gewonnen. Een makkie was het zeker niet, 
maar dit kampioenschap is wel terecht¨, zegt trainer Nick Renting.

Ongeveer de helft van de huidige 
selectie zal volgend seizoen de 
sprong maken naar de JO19-1. Daar 
krijgen ze opnieuw te maken met 
Renting, die volgend seizoen trainer 
wordt van het hoogste jeugdelftal 
van FC Coevorden. De huidige 
trainer, Tjibbe Bruinsma, stopt als 

oefenmeester. Tijdens de rust van 
het duel FC Coevorden JO19-1 - 
Raptim JO19-1 werden de spelers 
van FC Coevorden JO17-1 terecht 
in het zonnetje gezet vanwege de 
behaalde titel. (StadsKrant Coevorden/
Vincent Muskee)

Foto’s: Harrie Meiringh
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Ontdek TamTam XL: Dé winkel voor de 
grote man!

In het centrum van Emmen vind je TamTam XL: de winkel waar mannen met een 
grotere maat kunnen shoppen. De winkel biedt een breed scala aan  modieuze en 
casual kleding, perfect voor elke gelegenheid.

Onze collectie, beschikbaar van maat XXL 
tot en met 8XL, omvat alles wat je nodig 
hebt om er goed uit te zien en je comfortabel 
te voelen. Of je nu op zoek bent naar een 
kleurrijk T-shirt, een trendy polo, een stijlvol 
overhemd of een zomerse korte broek of 
zwembroek, bij ons vind je het allemaal..

Daarnaast hebben we een uitgebreide 
selectie jeans in vrijwel alle maten. Van 
reguliere herenmaten en korte tot lange 
lengtematen (L30 t/m L36) tot grote maten 
spijkerbroeken.

Je hebt al twee Bram’s Paris spijkerbroeken 
voor 90 euro, of twee Cars Jeans vanaf 100 
euro!

Onze winkel is gemakkelijk te bereiken en 
parkeren kan dichtbij, zodat je zonder zorgen 
kunt shoppen. Stap binnen en ervaar de 
persoonlijke service en het ruime assortiment 
dat TamTam XL zo speciaal maakt.

TamTam XL
Hoofdstraat 33 Emmen
www.tamtamxl.nl

Registerpodoloog Dineke vertrekt en Rebecca treedt in haar ‘voetsporen’
Na jaren werken als podoloog gaat Dineke Bast met 
vervroegd pensioen en genieten in het buitenland. Haar 
enthousiaste collega Rebecca van As treedt in haar 
voetsporen. ‘De meeste mensen schrikken en vinden het 
niet leuk,’ vertelt Dineke over haar vertrek. Na 20 jaar 
werken als podoloog stopt ze ermee. ‘Want,’ zo legt ze 
uit, ‘ik ga met mijn partner John naar Hongarije en van 
het leven genieten. Een soort vervroegd pensioen en we 
zijn jong genoeg om weer iets nieuws op te bouwen.’

Dineke bezoekt haar collega Rebecca van As en neemt 
afscheid. Ze drinken samen thee. Rebecca, de praktijkhouder 
van Podologiepraktijk de Zandloper, zegt: ‘Dineke is een 
gepassioneerde voetenliefhebster. Ze gaf les aan de Academie 
voor Podologie waar ik studeerde. Ik vond haar meteen leuk. 
Bij haar thuis leerde ik Dineke beter kennen.’ Nippend aan 
de thee kijken de twee elkaar stralend aan. Rebecca vertelt: 
‘Haar tuin was weelderig in bloei. In haar prachtige zelf 
verbouwde keuken stond ingemaakte jam, een droogoven en 
gefermenteerde groenten. Dineke is een alleskunner. Altijd 
studies volgen en hobbyen. Tegelijkertijd maakte ze haar 
zolen handmatig in de werkplaats. Alles in eigen beheer.’

Dat is nu ten einde. Ze komt nog één keer bij Jonker 
Schoenen in Coevorden, waar ze 18 jaar samenwerkte met 
eigenaar Marcel Jonker. ‘Ze werkte twee dagen in de week in 
de zaak,’ vertelt hij. ‘Voor haar komt er niet een stel voeten 
binnen, maar een mens met een verhaal.’

‘Het mooiste van mijn werk,’ vertelt Dineke, ‘zijn de 
persoonlijke contacten en dat ga ik missen. Net als de pauzes 
met de assistentes van dokter Al Cheikh in Schoonebeek.’ Ze 
lacht ‘Wat een leuke tijd is dat geweest, maar nu is het klaar.’

De praktijk van Rebecca ligt naast de Lidl, in de 
Noordbargerstraat in Emmen. Zij heeft niet alleen de 
werkplaats, maar ook de praktijk aan huis. Zij was 12 jaar 
medisch pedicure en voetreflexologe, maar werkt nu volledig 
als registerpodoloog. Enthousiast vertelt ze: ‘Wat word ik 
blij van mensen die weer zonder pijn sporten of een dagje 
uit kunnen gaan. Dat iemand geen “nee” hoeft te zeggen 
vanwege voetklachten, vind ik waardevol.’

Soms haalt Rebecca nog een likdoorn weg, maar de 
voetreflexologie is echt afgesloten. De massageolie staat 

in de kast, de poster met voetreflexpunten is van de muur. 
Dineke vraagt voorzichtig waar die mooie poster gebleven 
is. Rebecca glimlacht en kruipt naar zolder om ‘m te halen. 
Naast Dineke’s plannen over kippen, moestuin en haar hobby 
‘leer recyclen’, blijkt er toch nog ruimte voor voeten. ‘Ze kan 
het vast niet laten,’ knipoogt Rebecca en ze geeft Dineke ook 
haar grote voetreflexhandboek mee.

Met de poster in de hand gaat Dineke de deur uit en roept: 
‘Als ik nog eens een podoloog nodig heb, dan ga ik naar 
Rebecca. En dat adviseer ik mijn cliënten ook!’

Het leven van de twee podologen scheidt zich, maar ze 
treden ook in elkaars voetsporen. Alle twee met dezelfde 
persoonlijke inslag; een mens komt tenslotte niet met alleen 
voeten binnen, maar met een heel verhaal.

Ook voetklachten of toe aan nieuwe zolen? 
Maak een afspraak bij Podologiepraktijk de Zandloper, 
Noordbargerstraat 21 (naast de Lidl) Emmen, 
Registerpodoloog Rebecca van As 06 - 520 43 112 of   
www.podologie-dezandloper.nl
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Voor de derde keer de SPAR Robben 
Gravelride in Oosterhesselen

Op zondag 9 juni a.s. vindt in en rond Oosterhesselen een gravelride plaats: een 
toertocht voor fietsers die graag over geaccidenteerd terrein rijden: gravel-, keien en 
zandpaden. Niet al te eenvoudig en een goed bandenprofiel, een goede gravelbike 
en een goede conditie zijn enkele vereisten voor deze zware, maar volgende de 
organisatie zeer interessante en aantrekkelijke tocht die over zestig en negentig 
kilometer gaat.

Voorzitter Henk van Veen van TFC 
(Toerfietsclub) De Hesseler Fietsers is 
blij en trots het evenement voor de derde 
keer te mogen organiseren. Het is niet het 
enige evenement dat men organiseert, want 
enkele maanden geleden werd nog een 
mtb (mountainbike)-toertocht in en rond 
Oosterhesselen verreden. De voorzitter 
hoopt dat de gravelride net zo’n succes wordt 
als dat evenement en hoopt uiteraard op veel 
deelnemers.

De tocht wordt trouwens ‘op GPS’ gereden. 
Dat wil zeggen dat de routes niet zijn 
uitgepijld en de deelnemers het geheel 
conform de huidige moderne tijd via hun 

smartphone of navigatiesysteem per satelliet 
gaan rijden. Tussen 9.00 en 10.00 uur kan 
er bij Dorpshuis De Hesselerhof worden 
gestart. Deelname kost € 8,- en leden van de 
Nederlandse Toer Fiets Unie (NTFU) betalen 
€ 6,-. Wie onderweg even wil pauzeren kan 
genieten van een lekker kopje koffie, want 
op de route staat een Baristo koffiewagen 
van "Lekker Bakkie" om de deelnemers te 
voorzien van vers gemaakte koffie. Van 
Veen dankt sponsor SPAR Robben in 
Oosterhesselen voor het mede mogelijk 
maken van de tocht.

Op de foto TFC De Hesseler Fietsers. 
(StadsKrant Coevorden / Gerry Grave)

Holthoner Oogstdag ook dit jaar weer 
met volop activiteiten 

De Holthoner Oogstdag vindt net als in andere jaren weer in hartje zomer plaats. 
Het is een dag waarop altijd erg veel activiteiten zijn en waar men voor veel variatie 
heeft gezorgd. Dat is straks ook het geval als duizenden mensen op zaterdag 27 juli 
a.s. weer naar landgoed ‘De Groote Scheere’ in Holthone dat net onder Coevorden is 
gelegen komen.

Een van de activiteiten is de 
Oogstdagwandeltocht die wordt 
georganiseerd. De deelnemers lopen dan op 
en rondom het landgoed en stoppen bij Het 
Thomashuis in Coevorden en IJsclub Hou 
Streek. Tevens is er een bezichtiging van 
het moderne melkveebedrijf ‘De Batterijen’ 
van de familie Beukeveld mogelijk. Er zijn 
afstanden van vijf, tien en twintig kilometer. 
Deelname kost € 6,- en daarvoor krijgt men 
na afloop toegang tot de Oogstdag en een 
consumptiemunt.

Mensen die niet willen wandelen, maar wél 
de Oogstdag willen bezoeken kunnen dat 

doen door een toegangsbewijs voor € 3,- te 
kopen. Tijdens de dag is van alles te zien 
en doen. Zo is er een kalverenkeuring, zijn 
er oude landbouwvoertuigen te zien, is er 
een markt met allerlei te koop aangeboden 
streekproducten en zijn er ook pannenkoeken 
te koop. De organisatie (foto) gaf aan dat er 
voor een grote verscheidenheid in activiteiten 
is gezorgd zodat er voor iedereen iets is om 
van te genieten. Dat is ook het doel van de 
dag: een dag voor iedereen. Jong en oud kan 
er genieten en met het wandelen is er ook 
een stukje sportiviteit aan de dag toegevoegd 
zodat de dag erg compleet zal zijn. (StadsKrant 
Coevorden / Gerry Grave)

Cross Triathlon Zweeloo vindt voor de 
zevende keer plaats

Al zes keer eerder vond in en rond het zwembad in Zweeloo de Cross Triathlon 
Zweeloo plaats. Dit jaar staat op zaterdag 29 juni a.s. de zevende editie op het 
programma en ook deze keer verwacht de organisatie dat het weer een succesvol 
evenement met veel deelnemers gaat worden. Jong en oud is welkom zoals dat al die 
jaren al het geval is.

Olfred Nijenbanning is bij de organisatie 
(foto) betrokken en klaar voor de triathlon 
die puur recreatief is. Zwemmen, fietsen en 
lopen dus waarbij het fiets- en loopgedeelte 
over deels geaccidenteerd terrein gaat. “De 
deelnemers zwemmen tweehonderdvijftig of 
vijfhonderd meter, fietsen daarna twee of vier 
rondjes van vijf kilometer en lopen tenslotte 
twee en een half of vijf kilometer.” 

Zo is de term ‘cross’ in de naam van de 
wedstrijd ook verklaard, want daar waar de 
meeste triathlons over asfaltwegen gaan, 
geldt in Zweeloo een mix van asfaltwegen en 
bosweggetjes, landwegen, etc.: een bewuste 
keuze, zo gaf Nijenbanning aan.

Er wordt in vijf categorieën gelopen. Zo is 
er de Kids Triathlon de 1/16de Triathlon, 
de 1/8ste Triathlon, de 1/8ste Triathlon 
Estafette en de 1/16de Triathlon Estafette 
en dus is er voor zowel de beginnende 
triatleet als de meer geoefende een geschikte 
keuze te maken. Voor het organiseren van 
het evenement is een speciale commissie 
aangesteld, namelijk de commissie Cross 
Triathlon Zwembad Zweeloo. Nijenbanning 
is medeorganisator en als bestuurslid van 
Stichting Zwembad Zweeloo de schakel 
tussen de commissie en het algemeen bestuur. 
“Het is een superleuk, gemoedelijk en gezellig 
evenement dat jaarlijks op veel waardering 
kan rekenen van zowel sporters als publiek. 
(StadsKrant Coevorden / Gerry Grave)

Ingrid Wassen 7x7-Toernooi bij CSVC in 
Coevorden

Twee jaar geleden overleed Ingrid Wassen, een echte CSVC’ster die nooit binnen 
de club en ook erbuiten zal worden vergeten. Wassen heeft erg veel voor de club 
betekend, want was er speelster, leidster en lid van de supportersvereniging. Na haar 
overlijden besloot men iets voor haar terug te doen, maar ook voor Pink Ribbon: het 
organiseren van een voetbaltoernooi waar teams bestaande uit zeven personen aan 
meedoen: het Ingrid Wassen 7x7-Toernooi. Vorig jaar was het eerste en op zaterdag 
29 juni volgt de tweede editie.

Met elkaar hebben ze er veel zin in en 
hopen ze heel veel geld in te zamelen voor 
Pink Ribbon. Aniek Turien-Klifman is van 
de organisatie, de supportersvereniging en 
speelde jarenlang met Wassen samen in een 
voetbalteam. “Vorig jaar was de eerste editie 
een groot succes en hebben we zo’n € 4.000, 
- voor het goede doel opgehaald. Uiteraard 
hopen we er een leuke, sportieve dag van 
te maken met een gezellig feestje nadien en 
met hopelijk ook weer een mooie opbrengst 
voor Pink Ribbon. We kijken uit naar een 
mooi toernooi waar Ingrid trots op zou zijn 
geweest.”

Tien heren- en zes damesteams strijden 
straks om de ‘Toffe Peer-Bokaal’. Dit is een 
verwijzing naar Ingrid, want ze was ooit 
met een feestje verkleed als Toffe Peer. De 
wedstrijden vinden tussen 10.00 en 16.00 uur 
plaats, na afloop is er een barbecue en komt 
er een zanger om er een gezellig feestje van te 
maken. Ook is er een springkussen voor de 
kinderen.

Op de foto links Aniek Turien-Klifman en 
rechts Klaasje Wassen, de moeder van Ingrid. 
(StadsKrant Coevorden / Gerry Grave)



16 Juni 2024StadsKrant Coevorden



17 Juni 2024StadsKrant Coevorden

Koob uit Dalen geniet elke dinsdag weer 
van het duofietsen

Koob Haalweide (links op de foto) uit Dalen heeft in zijn leven heel wat kilometers 
gefietst, maar hiertoe is hij vanwege lichamelijke ongemakken niet meer in staat. 
Gelukkig voor hem en vele anderen is er een prachtige mogelijkheid het tóch te 
kunnen uitvoeren, namelijk met behulp van een zogenaamde duofiets: een fiets 
die door twee mensen wordt bestuurd en waarbij altijd één persoon als begeleider 
meefietst zodat alles goed kan verlopen.

Op een dinsdag aan het eind van de maand 
mei was het voor Koop ook weer genieten. 
Rond de klok van 16.00 uur kwam hij samen 
met zijn begeleider Hennie Mittendorff 
(rechts op de foto), ook uit Dalen, weer bij 
zijn woning aan de Selkersgoorn aan. Met een 
stralend gezicht bereikte Koob ‘de finish’, 
maar het liefst zou hij nóg een rondje rijden. 
Hij had er samen met Mittendorff al een 
dikke 25 kilometer op zitten. Iets dat ook al 
gauw kan met de rappe e-bike die van alle 
gemakken is voorzien. Zelf trappen is er 
echter nog steeds wel bij en dat is ook wat 
Koob nog heel lang wil blijven doen. “Ik vind 

het echt heel leuk om te doen en zo blijf je 
lekker fit. En we zien heel wat mooie plekjes 
onderweg.”

Mittendorff kan het enkel beamen en gaf 
aan dat de route iedere keer weer anders is. 
Ze vertrekken tegen 13.30 uur en meerdere 
mensen doen dan mee. Meestal drie 
deelnemers met drie begeleiders. Onderweg 
wordt even gestopt voor koffie of thee 
met iets lekkers en er wordt dan gezellig 
gepraat. Voor Mittendorff is het begeleiden 
puur vrijwillig, maar hij geniet er echt van. 
(StadsKrant Coevorden / Gerry Grave)

WTC’78 uit Coevorden heeft weer zin in 
het jaarlijks clubweekend
De Coevorder 
toerfietsclub WTC’78 
organiseert ieder jaar 
haar clubweekend. 
Dat doet ze net voor 
de zomervakantie en 
steevast in een erg 
mooie omgeving waar 
het voor iedereen 
aangenaam zal zijn. 
Uiteraard wordt 
er gefietst, maar is 
ook tijd voor een 
genietmomentje op 
een terrasje, een lekker 
etentje en met elkaar genieten van er samen even uit. Het hoort bij de toerfietsclub 
en dit jaar zal het ook weer gezellig zijn als de leden van 21 tot en met 23 juni naar het 
zuiden van de provincie Gelderland gaan en Groesbeek onveilig wordt gemaakt.

Sinds 1978 wordt het jaarlijks uitje al 
georganiseerd. Een van de oudste leden van 
de vereniging, Hans Kottrik, weet het nog 
goed. Hij was er die eerste keer bij toen men 
naar het Sauerland reed om het weekend 
met diverse fietstochten vol te maken. 
De organisatie wordt ieder jaar opgepakt 
door verschillende leden. Dit jaar regelen 
Roelienke Klaasen en Christa Hagel het 
weekend. “Wij zijn lid van de WTC en fietsen 
graag een rondje mee. Ik denk zelf dat ik het 
langst lid ben van de dames.  

Dit zal zeker 35 jaar zijn”, sprak Hagel. Ook 
wat betreft de locatie die men aandoet is er 
volop variatie, maar altijd geldt een grote 
groepsaccommodatie in een mooie omgeving 
met bos of heuvels. In Groesbeek is dat er 
volop en dus kan iedereen er straks zijn en 
haar lol op. De echtgenoten en echtgenotes 
gaan ook mee. Tijdens de momenten dat 
man- of vrouwlief fietst, vermaken zij zich 
op een andere manier. (StadsKrant Coevorden / 
Gerry Grave)

¨Het wordt een feest voor heel Coevorden¨
Oranjefeest Coevorden op sportpark 
Klinkenvlier
 
De sponsorcommissie van CSVC organiseert op zaterdag 15 juni (20.00 
uur) het Oranjefeest Coevorden. Plaats van handeling is een feesttent op 
sportpark Klinkenvlier. De line-up liegt er niet om met Ancora, Rene Karst, 
Henk Dissel, Harm Wolters, Spang, Raymon Hermans, Erik van Klinken, 
Belinda Kinnaer en Petra. De presentatie van de avond is in handen van de 
legendarische Willie Oosterhuis. ¨Het wordt een feest voor heel Coevorden¨, 
vertelt Marco Vos van de sponsorcommissie van CSVC. ¨En een feest voor 
jong en oud, want dit genre muziek is ook bij de jeugd heel erg populair.¨

Johan Derksen
Eerst maar eens over CSVC en 
speciaal de sponsorcommissie. Deze 
commissie slaagt er elk jaar weer in om 
aansprekende namen naar Coevorden 
te krijgen. Zo was René van der Gijp 
al eens te gast en was onlangs Johan 
Derksen nog op bezoek in Coevorden. 
¨Johan Derksen was echt geweldig. Dat 
is een heel aardige man, die met iedereen 
op de foto wil en oprechte interesse 
toont. Van der Gijp acteerde wat meer. 
Ook Bas Nijhuis was hier onlangs, samen 
met Derksen. Bas kwam mee. Van hem 
hadden we namelijk nog wat tegoed¨, 
lacht Vos, die Derksen na afloop 
trakteerde op zijn zo geliefde Olifant 
Corona sigaren. ¨Hij vroeg meteen waar 
ik die gekocht had, want hij kent alle 
sigarenwinkels in Nederland.¨

Leuke en goede muziek
Terug naar het Oranjefeest. ¨Eigenlijk 
wilden we dit vorig jaar al doen. Het 
was toen echter te kort dag. Bij het 
organiseren hebben we geluk dat één van 
onze commissieleden bevriend is met 
Harm Wolters. Op die manier heb je iets 
gemakkelijker toegang tot de artiesten 
en kun je ze reserveren zonder meteen 
te betalen. En dat was nodig, want 
we hebben erg lang op de definitieve 
vergunning moeten wachten. Ik meen 
dat we de vergunning in november 

aangevraagd hebben en dat we begin 
maart pas toestemming kregen voor 
het organiseren van het feest. Neemt 
niet weg dat we heel erg blij zijn met de 
artiesten die we hebben vastgelegd. Willie 
Oosterhuis kwam later nog op ons pad. 
Die kans konden we niet laten lopen 
natuurlijk. Wij zien dit feest een beetje als 
een klein Mega Piraten Festival. Veel van 
de artiesten die hier optreden, hebben 
onlangs op het grote Mega Piraten 
Festival in Borger gestaan. En ik kan 
iedereen verzekeren: ze maken écht leuke 
en goede muziek.¨

Voorverkoop en aan de kassa
Vos zegt nadrukkelijk dat het een feest 
voor heel Coevorden moet worden. ¨Ẅe 
hebben echt wat in handen voor heel de 
stad. Als dit een succes wordt, dan gaan 
we dit zeker vaker doen. We hebben 
een vergunning voor 2000 bezoekers. Ik 
denk niet dat die komen. We rekenen op 
zo'n duizend tot vijftienhonderd mensen. 
Dat moet lukken. Ook de teams van 
CSVC doen er veel aan om kaarten een 
de man en vrouw te brengen. De kaartjes 
zijn in de voorverkoop net zo duur als 
aan de kassa. Aan zoiets als early birds 
hebben we nog niet gedaan. Misschien 
dat we dat volgend jaar wel doen¨, besluit 
Vos. Mensen die al tickets willen, kunnen 
die bestellen via de website van CSVC. 
(StadsKrant Coevorden/Vincent Muskee)

Rob Zandkamp uit Coevorden stopt als 
verzorger van Raptim

Rob Zandkamp uit Coevorden was maar liefst veertien jaar verzorger van het eerste 
elftal van voetbalvereniging Raptim uit Coevorden, maar is daar inmiddels mee 
gestopt. Niet omdat hij dat zo graag wil, maar omdat het ‘mooi is geweest’, zoals hij 
zelf aangaf. De oud-speler van het eerste heeft vanaf het komend seizoen dus meer 
tijd voor andere leuke dingen op zondag.

Zijn gezin gaf hem al die jaren alle ruimte en 
krijgt er nu iets voor terug: zo kan echtgenote 
Renate sinds lange tijd weer samen op 
een zondagmiddag genieten, maar Rob 
Zandkamp zou Rob Zandkamp niet zijn als 
hij die dag toch ‘stiekem’ naar Raptim gaat, 
want zoon Levi speelt er komend seizoen op 
zondagochtend in het tweede. “Er gaat heel 
veel energie in zitten, maar die wil ik nu aan 
mijn gezin en andere hobby’s gaan besteden. 
Motorrijden bijvoorbeeld is iets dat ik bij 
mooi weer heel graag doe.” Het was een 
prachtige tijd en ik wil mijn collega-verzorger 
Patrick Hageman dan ook bedanken voor 
de prettige samenwerking in de afgelopen 

veertien jaren. We hebben lief en leed met 
elkaar gedeeld en zou dit voor geen goud 
hebben willen missen.”

Zandkamp die geboren en getogen 
Deventenaar is, woont inmiddels ruim 26 
jaar in de Ganzenstad, speelde zeven jaar in 
het eerste van Raptim en kan terugkijken op 
een mooi seizoen voor twee door hem zeer 
geliefde clubs: Raptim dat kampioen werd in 
de derde klasse en het Deventer Go Ahead 
Eagles dat sinds heel lange tijd weer Europees 
voetbal haalde. (StadsKrant Coevorden / Gerry 
Grave)
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Schaaknieuws Zuid Oost Drenthe
De competitie van schaakclub Het Kasteel is afgelopen na een zeer geslaagd seizoen 
met als clubkampioen Gerjan ter Wal die Stephan Broertjes opvolgt na 25 interne 
speelavonden. Naast de interne competitie zijn er ook snelschaak en bekerwedstrijden 
en spelen we met 2 teams in de Noordelijke Schaakbond uit en thuiswedstrijden die 
plaats vinden  in ons sfeervolle en gezellig thuishonk van de Jeu de Boulesvereniging 
gevestigd op de Nordhornerstraat 25 te Coevorden waar we het seizoen afsluiten met 
enige activiteiten met lekkere hapjes en een drankje.

Wie zijn wij? Een vereniging waar een 
informele sfeer en gezelligheid voorop staan 
naast het beoefenen van de schaaksport. We 
hoeven echt geen Magnus Carlsen te zijn, 
voormalig wereldkampioen, maar schaken 
is voor jong en oud heilzaam voor de 
ontwikkeling en vasthouden van ons brein.

Onze schaakavonden zijn op de 
vrijdagavonden, voor de jeugd met 

jeugdleiders beginnen we om kwart voor 
zeven tot half acht, de senioren beginnen om 
acht uur. Geinteresseert? Belangstellenden, 
jong en oud, zijn van harte welkom om vanaf 
half september 2024 eens langs te komen. 
Inlichtingen: schaakclub hetkasteel@gmail.
com, onze website Schaakclub Het Kasteel of 
bij bestuurslid Bernard de Boer, telefoon 06 
50 83 08 35.

Gezelligheidsdier Sven Meiringh 
steunpilaar van Raptim
“Ik denk dat we ook in de tweede klasse prima 
mee kunnen komen”

Voetbalvereniging Raptim werd onlangs kampioen van de derde klasse. Na een zege 
uit bij Ruinerwold was de titel een feit. ¨Terecht. Alleen in het begin van de competitie 
heeft Pesse even bovenaan gestaan. Daarna hebben wij de koppositie overgenomen 
en niet meer weggegeven. We hebben het kampioenschap zeer uitbundig gevierd. 
Het was maar goed dat ik maandag en dinsdag vrij was¨, lacht Sven Meiringh (26), al 
jarenlang vaste waarde van de hoofdmacht van de club uit Coevorden.

Van Dalen naar Raptim
Meiringh speelde tot aan de B-junioren 
voor vv Dalen. Vervolgens verhuisde hij 
naar Coevorden en was Raptim een logische 
volgende club. ¨Raptim is een heel gezellige 
club en dat spreekt me echt enorm aan. Ze 
doen hier veel voor de jeugd en iedereen 
wordt hier met open armen ontvangen. 
Dat zag je ook dit seizoen. We hadden een 
aantal nieuwkomers en die werden meteen 
opgenomen in de groep. Verder is Raptim 
een heel actieve club. Nu zijn ze weer bezig 
met de realisatie van een loods bijvoorbeeld. 
Hier is altijd wat te doen¨, vertelt Meiringh.

Tussen de linies
Meiringh speelt op nummer tien. ¨Ik ben ooit 
bij Dalen begonnen als centrale verdediger. 
Sinds ik in het eerste van Raptim speel - en 
dat is alweer een jaar of zeven, acht - speel 
ik eigenlijk altijd kort achter de spits. Ik ben 
een loper, iemand die in de spits opduikt. 
Ja, een type Guus Til, Donny van de Beek. 
Ik beweeg veel tussen de linies. Ik vind het 
een heerlijke plek¨, zegt Sven, die met zijn 
26 jaar ondertussen een van de routiniers 
van het team is. Over de rol van trainer Bert 
Doldersum is Meiringh duidelijk. ¨Een heel 

goede trainer. Een motivator ook vooral. 
Hij weet de juiste snaar te raken. Hij heeft 
duidelijk gewerkt aan de mentaliteit. Dat 
mankeerde er nog weleens aan. Voetballen 
kunnen we wel, er komt echter meer bij 
kijken en dat heeft Bert goed in de gaten.¨

Veel vertrouwen
Overigens heeft Meiringh altijd gewerkt 
onder prima trainers. ¨Ik debuteerde onder 
Henk Veenhof. Ook een heel goede trainer 
en heel fanatiek. Jan Wielink was ook een 
geweldige kerel. Ook daar had ik een goede 
klik mee. Wat dat betreft mag ik dus beslist 
niet klagen.¨ Meiringh ziet het avontuur in de 
tweede klasse zeker zitten. ¨Ik hoop wel dat 
we in Noord zullen spelen en tegen ploegen 
als Germanicus, Dalen, Twedo en ook SC 
Erica, als ze er in blijven, uitkomen. Ik denk 
dat we zeker mee kunnen doen en misschien 
wel rond de vierde, vijfde plek moeten 
kunnen eindigen. Zoals het er nu uitziet 
komen er nog een aantal aanwinsten bij en 
blijft de selectie voor de rest grotendeels 
intact. Ik heb dus erg veel vertrouwen in 
volgend seizoen.¨ (StadsKrant Coevorden/
Vincent Muskee)

Nieuwe Hoofd Jeugdopleiding bij 
FC Coevorden

Arno Offerman en Ruben Soppe zijn sinds 1 juni 2024 de functie van hoofd 
jeugdopleiding bovenbouw. Samen met Richard Winter van de onderbouw gaan zij 
zich inzetten voor de verdere professionalisering van de samenwerking tussen CSVC 
en CVV Germanicus.

Onlangs hebben namens beide besturen 
Davor Pobric en Vincent Kleine 
de contracten met de twee nieuwe 

functionarissen getekend. FC Coevorden 
kijkt door deze extra investering met veel 
vertrouwen naar de toekomst.
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Streetdance kampioenen uit Coevorden 
en Schoonebeek gehuldigd 

Elise Hoveling (12 jaar) 
uit Coevorden en Lynn 
& Iva Schrik (11 jaar) 
uit Schoonebeek zijn 
op 16 mei jl. gehuldigd 
door wethouder Pascal 
Schrik. Met Streetdance 
won het trio op 20 april 
2024 het Nationaal 
Kampioenschap in 
Eemnes.

Foto: Bennie Wolbers.

Adverteren in StadsKrant Coevorden?
Bel Marc Zegerius: 06 - 50 64 78 39 of Marionne Foekens: 06 - 10 18 81 11
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Dakpan gelegd door drie wethouders markeert efficiënte en prettige samenwerking
‘Mini-bouwstroom maakt meerdere projecten haalbaar’
In Drenthe realiseren Woonservice en Trebbe een bijzonder project. Verdeeld over 
vier plaatsen en respectievelijk drie gemeenten worden in totaal 36 woningen als 
één project gebouwd. Door vier kleinere projecten te combineren tot één wordt de 
realisatie van kleinere projecten haalbaar en betaalbaar. Na een bouwtijd van twee 
maanden staan de casco’s van alle woningen in Sleen, Odoorn, Klijndijk en Veenoord.  
Een bijzondere mijlpaal die niet onopgemerkt voorbijging.

De woningen worden prachtig
In Veenoord legden wethouders Van der 
Weide (gemeente Emmen), Stegen (gemeente 
Coevorden) en Zwiep (gemeente Borger-
Odoorn) een gesigneerde dakpan onder 
toeziend oog van Bothilde Buma, directeur-
bestuurder Woonservice en Hein Trebbe jr., 
directeur bij Trebbe. Ook de terugkerende 
huurders keken toe: “Het moment van 
verhuizen naar onze nieuwe woning komt 
gelukkig steeds dichterbij, wachten duurt 
altijd lang, maar de woningen zijn prachtig.”  
Bothilde Buma: “Wij staan voor goede, 
betaalbare huurwoningen en die realiseren 
we in deze bouwstroom op maar liefst vier 
locaties. Wij wensen onze huurders alvast 
veel woonplezier toe in hun prachtige nieuwe 
woning.” 

Creatieve samenwerking belangrijk voor 
woningbouwopgave
Wethouder Van der Weide legt uit wat het 
belang van woningen voor senioren is: 
“Emmen vindt het belangrijk dat we in al 
onze dorpen en wijken nieuwe woningen 
bouwen, ook voor senioren. Dankzij deze 
succesvolle samenwerking bieden we deze 
doelgroep de mogelijkheid om oud te worden 
in hun eigen dorp.”  Wethouder Stegen vult 
aan: “Ik vind het geweldig hoe de corporaties 
en de bouwsector de handen ineen hebben 
geslagen. Op deze creatieve wijze zorgen 
ze voor snelheid in het bouwproces en 
houden ze nieuwbouw nog enigszins 
betaalbaar.” Wethouder Zwiep vertelt dat 
de realisatie nieuwe woningen belangrijk is 

voor de leefbaarheid: “Door relatief  kleine 
projecten met elkaar te verbinden realiseren 
we ook in dorpen die niet zijn aangewezen 
als groeikern, comfortabele en betaalbare 
huurwoningen. En dat is belangrijk voor de 
leefbaarheid in dorpen met de grootte zoals 
Klijndijk en Odoorn.”

Vier deelprojecten; duurzaamheid en 
betaalbaarheid gaan hand in hand
Hein Trebbe jr., directeur bij Trebbe: 
“Samenwerken loont altijd, dat laat dit 
project zien. We kunnen nu in meerdere 
kernen duurzame en betaalbare woningen 
realiseren, door kennis, kunde en projecten 
te bundelen én door samenwerking voorop 
te zetten.” Het project bestaat uit vier 
verschillende deelprojecten. In Veenoord 
worden tien seniorenwoningen, ontworpen 
door HJK architecten, gerealiseerd. In 
Sleen komen zeven seniorenwoningen 
en negen eengezinswoningen, in Odoorn 
zes seniorenwoningen en in Klijndijk 
worden vier seniorenwoningen gebouwd. 
Deze drie deelprojecten zijn ontworpen 
door DAAD architecten. Binnen alle 
vier de projecten staan duurzaamheid en 
betaalbaarheid centraal. De woningen 
worden goed geïsoleerd, voorzien van een 
gebruiksvriendelijk installatiesysteem en 
er worden acht pv-panelen geplaatst. Zo 
beschikken de bewoners straks over hoog 
wooncomfort en een betaalbare energielast. 

Unieke samenwerking leidt tot betaalbare 
woningbouw

De samenwerking tussen 
Woonservice en Trebbe 
komt voort uit Bouwstroom 
Noord. Dit is een unieke 
samenwerking tussen vijf  
woningcorporaties en twee 
ontwikkelende bouwers. 
Bouwstroom Noord startte 
ruim twee jaar geleden met 
de ondertekening van een 
samenwerkingsovereenkomst. 
Inmiddels zijn er bijna 
vijfhonderd woningen in 
aanbouw of  gerealiseerd. Door 
nu de volgende stap binnen 
de samenwerking te zetten en 
projecten te bundelen tot één 
project wordt schaalvoordeel 
volop benut en is het mogelijk 
meerdere projecten haalbaar en 
betaalbaar te krijgen.

Over de planning
Medio maart startte Trebbe in 
opdracht van woningcorporatie 
Woonservice, met de bouw 
van de Mini-bouwstroom. 
De cascokaravaan begon 
in Veenoord, gevolgd door 
Klijndijk, Odoorn en eindigde 
in Sleen. In Veenoord liggen 
de daken en is gestart met het 
metselwerk en de afbouw, de 
woningen in Sleen, Klijndijk en 
Odoorn volgen. In september 
worden naar verwachting de 
eerste sleutels uitgereikt. Als 
alles volgens planning verloopt 
worden de laatste sleutels van 
het laatste deelproject van de 
Mini-bouwstroom eind dit jaar 
aan de bewoners overhandigd.  
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De kaartverkoop is van start gegaan
Van Jochem Myjer tot Pia Douwes: 
Feestelijke onthulling van nieuw 
theaterseizoen bij ATLAS Theater
Het ATLAS Theater trapt het nieuwe theaterseizoen af met een feestelijke 
seizoenpresentatie op maandagavond 13 mei, exclusief voor genodigden en de 
gewaardeerde Vrienden van het ATLAS Theater. Onder de feestelijke ambiance van 
deze avond onthulden Theaterdirecteur Machteld van der Werf en gastpresentator 
en cabaretier Kevin van den Berg, veelbelovende voorstellingen voor het komende 
seizoen. Gasten werden bovendien getrakteerd op previews van voorstellingen van 
Martijn Koning, Tim Akkerman, BarokOpera Amsterdam en Teun van den Elzen.

"De feestelijke seizoenpresentatie is voor ons 
een moment om samen met onze Vrienden 
en genodigden de magie van theater te 
vieren en een voorproefje te geven van wat 
er allemaal komen gaat. Het is een avond 
vol verrassingen en hoogtepunten waar 
we met veel enthousiasme naar uitkijken." 
vertelt Machteld van der Werf enthousiast. 
Het hoogtepunt van deze avond was 
de onthulling van een indrukwekkende 
selectie voorstellingen die het komende 
theaterseizoen te verwachten zijn in het 
ATLAS Theater. Met grote namen als 
Jochem Myjer (waarvan de verkoop later dit 
jaar start), Ilse DeLange, Daniël Arends, Stef 
Bos, Bert Visscher, Hans Klok, Veldhuis 
& Kemper, Pieter Derks en Daniël Lohues 
belooft het een seizoen vol topvoorstellingen 
te worden.

Gevarieerd programma voor jong & oud
Voor liefhebbers van musicals biedt het 
theater een scala aan spektakel, waaronder de 
weekbespeling van Elisabeth met niemand 
minder dan Pia Douwes, Saturday Night 
Fever, De Hospita met Simone Kleinsma en 
de betoverende Shrek de Musical, speciaal 
voor families.

Het programma voor de jeugd is 
eveneens rijkelijk gevuld met namen als 
Nienke Plas, Snelle, Flemming, Nielson, 
RUNDFUNK, Douwe Bob en Jandino. En 
voor de allerkleinsten zijn er betoverende 

voorstellingen zoals Samson & Marie, De 
Grote Slijmmusical, De NEEhoorn, De 
Gorgels naar de boeken van Jochem Myjer, 
de Kleine Zeemeermin en Brandweerman 
Sam.

Cabarettalenten
Bovendien biedt het ATLAS Theater een 
podium aan veelbelovende cabarettalenten 
die nog niet eerder in Emmen hebben 
opgetreden. "We zijn verheugd om ook 
dit seizoen een podium te bieden aan 
veelbelovende cabarettalenten die nog niet 
eerder in Emmen hebben opgetreden. Met 
onze cabaretserie willen we niet alleen ons 
publiek vermaken, maar ook nieuwe talenten 
een kans geven om te schitteren. Door deze 
voorstellingen aan te bieden in een 'serie-
verkoop' met kortingen tot wel 50%, maken 
we cabaret toegankelijk voor een breder 
publiek en dragen we bij aan de bloeiende 
cabaretscene in Nederland." aldus van der 
Werf.

Start kaartverkoop
De kaartverkoop voor deze veelbelovende 
voorstellingen start exclusief voor Vrienden 
van het ATLAS Theater en genodigden direct 
na de seizoenpresentatie op maandagavond. 
Voor het brede publiek gaat de reguliere 
kaartverkoop van start op dinsdag 14 mei 
om 12.00 uur via de officiële website van het 
theater, atlastheater.nl

Tweede editie Schuurfeest Dalerveen
op 13 juli

De eerste editie van het Schuurfeest Dalerveen was in 2022 een groot succes. Het 
bestuur van de Stichting Dalerveen Live wist toen al dat het een gouden formule te 
pakken had. Na een jaartje in de wachtkamer vanwege het School- en Volksfeest 
wacht op 13 juli dan eindelijk de tweede editie van het schuurfeest.

De organisatie belooft wederom een mooi 
schuurfeest. “De vergunning is binnen, 
de kaartverkoop gestart, dus tijd voor een 
feestje. De laatste editie was een groot succes, 
we gaan nu nog iets meer gas geven qua 
aankleding en sfeer”, aldus bestuurslid Erwin 
van Rijnberk van de Stichting Dalerveen Live. 

Hoofdact
Als hoofdact zal de band de Woodpeckers 
optreden in de schuur aan de Hoofdstraat 
140a die centraal in het dorp ligt. De 
Woodpeckers omschrijven zichzelf als een 
orkaan van rock & roll en feesthits, dus dat 
belooft alvast. Naast de band zorgt ook de 
drive in van Jambalaya voor de muzikale 
omlijsting.

Kaartverkoop
Kaarten zijn vanaf nu te koop in de online 
voorverkoop. Ze kosten 12,50 euro per stuk. 
Kijk even op de Facebookpagina hoe je ze 
kunt bestellen  Aan de deur kosten kaarten 
17,50 euro.

Over Stichting Dalerveen Live
Stichting Dalerveen Live is opgericht in 
2022 om na de coronapandemie te zorgen 
voor wat leven in de brouwerij in Dalerveen. 
Het eerste wapenfeit van de stichting was 
de organisatie van het eerste Dalerveense 
schuurfeest. Inmiddels is de stichting niet 
meer weg te denken uit het dorp en staan ze 
jaarlijks aan de basis van tal van activiteiten 
in en om het dorp. Van kerstmarkt tot 
rommelmarkt en van fietstocht tot het 
Dalerveens waterfietskampioenschap.

Beleef geschiedenis en natuur
Met zijn uitgebreide 
collectie is het 
Emsland Moor 
Museum een van 
de toonaangevende 
heidemusea in 
Europa.

Twee moderne 
gebouwen met 
meer dan 2.500 m² 
tentoonstellingsruimte 
nodigen u uit om 
terug te reizen 
in de tijd naar 
vroegere woon- en 
werkomgevingen. 
De tentoonstellingen 
geven informatie 
over de veenhabitat 
en de nederzetting 
ervan. Aan de hand 
van geconserveerde 
turfwinnings- en 
verwerkingsmachines 
wordt het zware 
werk in het veen, maar ook de technische 
vooruitgang die in strijd is met natuurbehoud, 
gedocumenteerd. Het museum beschikt over 
een buitenterrein van 30 hectare met een 
gerenaturaliseerd hoogveengebied, dat te voet 
of met behulp van een sneltram kan worden 
verkend (lengte van de route 3,4 km).

In 1999 werd op het museumterrein een 
kolonistensite uit de jaren 1930 gebouwd. 
Dit is de thuisbasis van oude rassen van 

huisdieren uit de regio en is altijd de 
eerste aanloophaven bij een bezoek aan 
een museum, vooral voor kinderen. Met 
uitsterven bedreigde dieren, zoals het 
Bentheimer schaap en de Bentheimer 
varkens, hebben hier een thuis gevonden.

Emsland Moormuseum
49744 Geeste, Geestmoor 6
T 049 (0)5937/ 70 999 0
www.moormuseum.de

Avondvierdaagse in Oosterhesselen, Gees 
en Zwinderen van 11 tot en met 14 juni

Aan het eind van de lente van dit jaar is het weer mogelijk vier avonden lang te 
wandelen in maar liefst drie dorpen: Oosterhesselen, Gees en Zwinderen. Daar 
wordt van 11 tot en met 14 juni namelijk de Avondvierdaagse georganiseerd. Al jaren 
achtereen vindt het wandelevenement in de dorpen plaats.

Linda Pieters (rechts op de foto) en Helga 
Zwaan (links op de foto) zitten in de 
organisatie en hebben heel wat overleggen 
gepleegd om ervoor te zorgen dat elke 
deelnemers straks van al dat moois in en rond 
de dorpen kan genieten. Elke dag wordt er 
ergens anders gestart en gefinisht. Het festijn 
dat op dinsdag begint start en eindigt die dag 
bij de Hesselerhof aan de Beatrixlaan 23 in 
Oosterhesselen, een dag later is dat bij het 
dorpshuis in Zwinderen aan de Markeweg 
16, op donderdag begint men bij Talenti 
aan de Dorpsstraat 1 in Gees om daar ook 
weer te eindigen. Tijdens de slotavond is 
het terrein van voetbalvereniging VIOS in 
Oosterhesselen decor voor het vertrek en 

eind van zowel de laatste dag als de algehele 
avondvierdaagse.

Linda en Helga hebben er zin in: “Het is 
superleuk dat je mensen nu al hoort: ‘O leuk, 
de avondvierdaagse is er weer! Wanneer is 
dat?’ En soms zie je de kinderen zó moe 
zijn na het lopen, maar tóch zijn ze er weer 
met goede moed de volgende dag. Dat is 
superleuk. We zijn trouwens op zoek naar 
nieuwe bestuursleden die Linda volgend 
jaar willen helpen bij het organiseren van de 
Avondvierdaagse. Bij belangstelling kunnen 
ze contact opnemen met Linda of Helga.” 
(StadsKrant Coevorden / Gerry Grave)
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Stan Meppelink gaat de tweede klasse in 
na titel Raptim

Raptim kende een fantastisch seizoen in de Zondag Derde Klasse C door de titel in de 
wacht te slepen en dus is de voetbalvereniging uit Coevorden na een afwezigheid van 
zes seizoenen terug in de tweede klasse. Stan Meppelink was er al die jaren bij en kon 
ondanks ‘korte klasseringen’ nooit de stap omhoog maken. Dit seizoen is het dus wél 
gelukt en speelt de voormalige speler van DSC’65 uit Dalerveen volgend seizoen dus 
een treetje hoger.

Hij is er maar wat blij mee en ziet het 
kampioenschap als het resultaat van heel hard 
werken. Het leverde uiteindelijk een prachtig 
feestje op. “Eerst bij Ruinerwold waar we 
kampioen werden en alles tiptop geregeld was 
en daarna naar Hotel Talens waar we hebben 
gedineerd. In onze eigen ‘Pikolan’ ging het 
tot de late uurtjes door. Mede dankzij onze 
fanatieke B-side was dit een onvergetelijke 
dag.”

Voor Meppelink die al menig mooi 
moment bij Raptim meemaakte was het 
kampioenschap echt zijn hoogtepunt. ”Als je 

ziet hoeveel mensen er bij betrokken zijn, je 
steunen en meeleven om dit te kunnen halen, 
geweldig!”

Meppelink is klaar voor het avontuur in de 
tweede klasse en is niet bang dat Raptim 
er meteen ‘uitvliegt’. “Ik denk dat wij goed 
mee kunnen en zullen gaan draaien in de 
tweede klasse. Er wordt voetballend iets 
meer gevraagd in vergelijking met de derde 
klasse en dat ligt ons wel. We hebben een 
ontzettend jong team en ik verwacht dat we 
met deze selectie nog jaren vooruit kunnen.” 
(StadsKrant Coevorden / Gerry Grave)

Schoolkorfbaltoernooi op ‘De Pampert’ in 
Coevorden was zeer geslaagd

Al vijf keer eerder werd op sportpark De Pampert in Coevorden het jaarlijks 
schoolkorfbaltoernooi georganiseerd. Altijd met veel enthousiasme van de 
deelnemende kinderen en organisatie en er zijn altijd veel deelnemers, want alle 
basisscholen uit de stad en omringende plaatsen doen altijd mee. Dat was op 
woensdag 15 mei jl. ook het geval toen er weer volop om de titel werd gestreden.

Maar liefst twintig teams gaven acte de 
présence en er werd in vier categorieën 
gestreden zodat er sprake was van 
eerlijke kansen en dus meer plezier voor 
de deelnemers, de toeschouwers en de 
organisatie. “Het moet voor iedereen leuk 
blijven en dat is ook dit jaar weer prima 
gelukt. Wij als bestuur van korfbalvereniging 
Korvesta kijken er ieder jaar weer naar uit dit 
mooie evenement steeds te kunnen en mogen 
organiseren. We doen dat altijd in mei en het 
wordt altijd goed bezocht. Korfbal leeft echt 
wel, want dat zagen we wel aan het grote 
plezier bij iedereen”, sprak voorzitter Theo 
Blauw van korfbalvereniging Korvesta. 

”Ieder jaar breiden we het toernooi uit en 
we kijken dus nu alvast vooruit naar het 
volgende.”

Het toernooi was de afsluiting van het 
schoolkorfbalproject met clinics op de 
scholen en na een dag sportieve activiteit 
was er volop afwisseling in de winnaars; niet 
steeds dezelfde school won. Bij de groepen 
3 en 4 won obs Buitenvree en bij de groepen 
5 en 6 ging rkbs. St. Willibrordus met de 
winst aan de haal. Cbs. dr. Picardt won bij de 
groepen 7, terwijl rkbs. St. Theresia dat bij de 
oudste groep, 8, deed. (StadsKrant Coevorden / 
Gerry Grave. Foto’s: Fimmy van der Ploeg)

“We zijn een verbindende factor in de buurt”
Buurt- en speeltuinvereniging Ossehaar 
in Coevorden

Buurt- en speeltuinvereniging Ossehaar in Coevorden maakt zich langzaam maar 
zeker op voor het derde waterspektakel op 22 juni. Plaats van handeling is uiteraard 
het strand in de wijk. De vereniging is buitengewoon actief. ¨We zijn een verbindende 
factor in de wijk¨, zegt Lisette Kuiler.

Afwisselende activiteiten
¨Met een groep van acht mannen en vrouwen 
organiseren we frequent activiteiten in de 
buurt¨, vertelt Kuiler. ¨Daarbij houden we 
rekening met de verschillende leeftijden en

organiseren we dus steeds afwisselende 
activiteiten voor jong en oud. Het 
waterspektakel organiseren we nu voor het 
derde jaar. De voorgaande jaren hebben we 
enorm veel geluk gehad met het weer. We 

hopen natuurlijk dat dit straks ook weer het 
geval is.¨ Kuiler merkt dat de activiteiten 
van de buurt- en speeltuinvereniging een 
verbindende rol spelen in Ossehaar. ¨Omdat 
de kinderen zich zeer goed vermaken 
op en rond de luchtkussens tijdens het 
waterspektakel, zie je dat ouders ondertussen 
gezellig contact maken met de mede-
wijkbewoners. Onder het genot van een 
broodje hamburger en drinken ontstaan altijd 
mooie gesprekken.¨

Ossenjacht en Zomerjaarfeest
¨We luisteren naar de mensen in de wijk. 
Mooi voorbeeld: de Ossenjacht die we vorig 
jaar hebben georganiseerd. Mensen van 
binnen en buiten de wijk verkleedden zich, 
waarna de kinderen op zoek moesten naar 
de ossen die in de wijk verstopt zaten . Vorig 
jaar namen ongeveer honderd kinderen deel 
en het idee van deze activiteit kwam van een 
jongen van dertien jaar uit de buurt¨, vertelt 
Lisette. ¨Het Zomerjaarfeest is traditioneel 
het hoogtepunt  van het jaar. Voor die 
activiteit moet altijd veel voorbereid worden. 
Daarom beginnen we altijd vroeg. Het is het 
altijd waard, want de opkomst is altijd goed.¨

Publicatieborden
BSV Ossehaar doet nog veel meer. 
¨Voorlezen op het strand bijvoorbeeld, 
bedacht door een moeder uit de wijk. 
En het voetbaltoernooi. Hier in de wijk 
wordt altijd fanatiek gevoetbald en om 
die reden hebben we een voetbaltoernooi 
georganiseerd. En zo proberen we steeds 
tegemoet te komen aan wensen vanuit de 
wijkbewoners. Als activiteitencommissie 
werken we prima samen met het bestuur. Zij 
regelen bijvoorbeeld de vergunningen en het 
financiële gedeelte. Overigens hebben we op 
dit moment drie bestuursleden. We kunnen 
dus nog best wat versterking gebruiken op 
bestuurlijk vlak. Ook leuk: we promoten 
onze activiteiten vooral via Facebook en 
Instagram. Maar we hebben in de wijk ook 
publicatieborden waar aankondigingen op 
gepubliceerd worden. Op die manier ontgaat 
niemand een van onze leuke activiteiten¨, zegt 
Kuiler. 

Maar eerst wacht dus het waterspektakel op 
22 juni bij het strand (van 13.00 uur tot 17.00 
uur) met verschillende springkussens.En 
zoals de traditie wil, zal de zon ongetwijfeld 
ook dan weer volop schijnen. (StadsKrant 
Coevorden/Vincent Muskee)

Adverteren in StadsKrant Coevorden?
Bel Marc Zegerius: 06 - 50 64 78 39 of Marionne Foekens: 06 - 10 18 81 11




